
2024D20878 LIJST VAN VRAGEN

De vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport heeft een
aantal vragen voorgelegd aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn
en Sport over de Aanbieding van het rapport Resultaten verant-
woordingsonderzoek 2023 bij het Ministerie van Volksge-
zondheid, Welzijn en Sport (Kamerstuk 36 560 XVI, nr. 2).

De fungerend-voorzitter van de commissie,
Agema

Adjunct-griffier van de commissie,
Heller
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Nr. Vraag

1 Kunt u aangeven hoe vaak er in 2023 gebruik is gemaakt van
artikel 2.25 van de Comptabiliteitswet?

2 Welke maatregelen treft u nu al om de rechtmatigheid van de
verplichtingen, de rechtmatigheid van de afgerekende voorschot-
ten en de rechtmatigheid van de samenvattende verantwoordings-
staat baten-lastenagentschappen te verbeteren?

3 Welke subsidies zijn niet formeel gemeld bij de Europese Commis-
sie en waarom niet?

4 Kunt u uitgebreider bij figuur 5 artikelsgewijs toelichten waarom
de tolerantiegrens wordt overschreden?

5 Kunt u een overzicht geven van subsidieregelingen waarbij het
meeste misbruik en oneigenlijk gebruik plaatsvindt?

6 Zijn de problemen van stapelfacturen bij de inning van de bijdrage
Wet maatschappelijke ondersteuning (Wmo) bij u bekend? Zo ja,
bestaat er een plan om deze problemen aan te pakken en hebben
deze plannen al enig effect gehad?

7 Kan er worden gereflecteerd op de problematiek van de stapelfac-
turen en de aanbevelingen van de Algemene Rekenkamer op deze
problematiek?

8 Is de conclusie van het rapport van de Algemene Rekenkamer dat
het Ministerie van VWS niet op de hoogte is van het aantal burgers
met stapelfacturen bekend binnen het ministerie? Zo ja, is er een
plan van aanpak om deze cijfers wel bekend te krijgen?

9 Welke informatie heeft de Algemene Rekenkamer gebruikt bij het
in kaart brengen van het aantal burgers dat stapelfacturen
ontvangt en welke informatie gebruikt het ministerie daarvoor?

10 Kan het verschil tussen het beeld dat de Algemene Rekenkamer
heeft van het aantal burgers dat stapelfacturen ontvangt en het
beeld dat het ministerie daarover heeft verklaard worden? Welke
berekening heeft de Algemene Rekenkamer gebruikt en welke
berekening gebruikt het ministerie?

11 Is de opvatting van de Algemene Rekenkamer over de aanname
dat een eigen bijdrage in de Wmo kan leiden tot een toename aan
stapelfacturen bij u bekend? Kan hier op worden gereflecteerd?

12 Bent u van plan om maatregelen te treffen om te voorkomen dat
omzetplafonds in de weg blijven zitten van het leveren van
voldoende geestelijke gezondheid (ggz)-zorg aan mensen met
complexe problematiek?

13 Welke maatregelen zouden er getroffen kunnen worden om te
voorkomen dat omzetplafonds in de weg blijven zitten van het
leveren van voldoende ggz aan mensen met complexe
problematiek?

14 Deelt u de mening van de Algemene Rekenkamer dat de situatie in
de jeugdbescherming georganiseerde onmacht is?

15 Kan er een reflectie worden gegeven op de tekst Terugblik van de
Algemene Rekenkamer, die aangeeft dat er beleidsmatig onvol-
doende is gebeurd op het terrein van jeugdbescherming?

16 Wat is uw reactie op de conclusie van de Algemene Rekenkamer
dat zij nog onvoldoende het vertrouwen van de Staatssecretaris
VWS en Minister voor Rechtsbescherming delen dat de lopende
initiatieven de problemen in de jeugdbescherming zullen
oplossen? Wat gaat u doen met deze conclusie?

17 Wat is de reden dat diverse voorheen gerapporteerde prestatie-
indicatoren niet meer zijn opgenomen in het jaarverslag?

18 Hoe worden de drie andere onderwerpen die de Algemene
Rekenkamer op pagina 85 benoemd opgevolgd?

19 Welke verbeteringen gaat u ondernemen om de oorzaken van
hardnekkige knelpunten in de uitvoering aan te pakken?
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20 Welke verbeteringen gaat u ondernemen om de werking aan te
pakken van maatregelen om het aantal stapelfacturen te
verminderen?

21 Welke verbeteringen gaat u ondernemen om de impact van
stapelfacturen op burgers in termen van financiële problemen en
stress aan te pakken?

22 Welke knelpunten zijn er op dit moment bij het ministerie om de
verbeteringen van de Algemene Rekenkamer uit te voeren?
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